



Deltagere: Jytte Fröhlich, Ella Olesen, Helen Grishauge, Brian Bock, Annie 
Petersen 
  
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (28. januar 

2025): Referatet blev godkendt. 

2. Opfølgning siden sidste møde: 
• 2.a Bord-bænkesæt (nr. 67 og 73): Den oprindelige idé var at 
beholde bænken. Efter nærmere inspektion er det dog konstateret, at 
den er i for dårlig stand og derfor ikke kan genbruges. 
• 2.b Forberedelse til markvandring: Vi skal drøfte, hvilke spørgsmål 
vi ønsker at stille Jesper under markvandringen. Fokus: Sokler. 

3. Regnskab: 
• 3.a Forbrug til vinterberedskab (garage på Kløverlykke): Ella 
havde spørgsmål vedrørende årets forbrug indtil nu. Det er blevet 
bekræftet, at udgifterne relaterer sig til vinterberedskabet i garagen på 
Kløverlykke, og regnskabet er dermed i orden. 

• 3.b Opfølgning på samtale med Hans Peter Hollænder: Der var en 
god samtale med Hans Peter Hollænder om forskellige emner. Dog blev 
der ikke fundet en løsning i Kavsløkke 31 sag. 

4. Eventuelt: 
• 4.a. Gennemlæsning af referat: Referatet læses op inden mødet 
afsluttes. 

5. Næste møde: 26. maj hos Jytte, 1630. 
 


